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nr. Lijst van vragen en antwoorden

Vastgesteld (wordt door griffie ingevuld als antwoorden er zijn)

De vaste commissie voor Koninkrijksrelaties heeft een aantal vragen voorgelegd aan 
de minister en de staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over
het Rapport van de Algemene Rekenkamer over de resultaten van het 
verantwoordingsonderzoek 2019 bij Koninkrijksrelaties en het BES fonds 
(35470-IV, nr. 2).

De daarop door de bewindspersonen gegeven antwoorden zijn hierbij afgedrukt.

Voorzitter van de commissie, 
Paternotte

Adjunct-griffier van de commissie,
De Vos

Nr Vraag Bijlage Blz. (van) t/m

1 Hoe kan het dat de aanbevelingen van het Jaarverslag 2018 nog niet zijn 
opgepakt, en neemt de regering in het belang van de gewenste beveiliging de 
aanbevelingen uit het Jaarverslag 2018/2019 met betrekking tot het verbeteren 
van RCN/SSO-CN nu wel over?

2 Hoe kan het dat de verbetering van de informatiebeveiliging door de SSO-CN 
nog steeds niet van voldoende niveau is terwijl er substantieel hogere 
realisatiekosten in de jaarbegroting opgenomen zijn?

17

3 Welke specifieke begrotingsnormen zijn komen te vervallen op basis van artikel 
25 van de Rijkswet financieel toezicht alsook artikel 23 van de 
Landsverordening Aruba financieel toezicht?

25

4 Op basis waarvan is besloten geen onderzoek ter plaatse te verrichten wat betreft 
de controle op het herstel van woningen op Sint Maarten?

27

5 Op welke wijze kan worden gecontroleerd of alle woningen op Sint Maarten nu 
wel een orkaanbestendig dak hebben?

30

6 Hoe heeft het knelpunt van het afgeven van vergunningen tot zulke vertraging 
kunnen leiden voor wat betreft het noodzakelijk geachte herstel van de woningen
van getroffenen?

30

7 Hoe kan het dat de herstelwerkzaamheden aan de scholen nog niet allemaal 
afgerond zijn?

30

8 Kan de noodzakelijke hands-on aanpak voor het uitvoeren 
herstelwerkzaamheden die 2,5 jaar na de orkaan Irma nog niet zijn doorgevoerd, 
alsnog opgepakt worden om mensen in noodlijdende situaties met de grootste 
urgentie voorrang te geven en te helpen?

32

9 Waarom zijn in 2019 niet alle ARK-aanbevelingen inzake informatiebeveiliging 
Rijksdienst Caribisch Nederland uitgevoerd? Welke concrete maatregelen treft 
de minister om de beveiliging op orde te krijgen?

36

10 Op welke termijn wordt het financieel beheer en toezicht BES-eilanden op orde 
gebracht? Wanneer kan de Kamer het onderzoek naar de mogelijkheid van 
gedifferentieerde normen voor financieel beheer tegemoet zien?

37

11 Welke concrete acties neemt de minister zich voor om het trage verloop van 37
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projecten op Sint Maarten te versnellen?
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